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HORNOPOČERNICKÝ



Před 17. veřejným zasedáním místního zastupitelstva
Podobně jako parlament po prázdninové přestávce schází se i zastupitelstvo Horních Počernic na

svém řádném 17. zasedání v pondělí 4. října v zasedací místnosti TJ SOKOL v Chvalkovické ul.
Samozřejmě rád využiji této příležitosti, abych Vás čtenáře Hornopočernického zpravodaje i
ostatní občany Horních Počernic srdečně na toto zasedání pozval, ale nejsem si jist, zda toto číslo
HPZ před datem konání vyjde. Spoléhám na to, že o konání tohoto zasedání se dozvíte třeba z
místního rozhlasu nebo z pozvánek umístěných na veřejných prostranstvích a vývěskách.

A o čem, že bude zastupitelstvo Horních Počernic vlastně rok před skončením volebního období
jednat? Připadá mi to, jako obehraný šlágr, ale v prvé řadě půjde zase jenom o peníze. Neskutečná
zanedbanost technické infrastruktury, kterou jsme od našich předchůdců zdědili, bohužel hlavně
pod kuratelou tehdejšího NVP, představuje v dnešních cenových relacích téměř miliardové hodnoty.
Nasazené tempo budování inženýrských sítí v obci znamená ročně potřebu alespoň desítek milionů
korun. Tak tomu bylo již v roce 1991, ještě lépe v roce loňském. Bohužel pro letošní rok nám
magistrát hl.m. Prahy perem svých úředníků přidělil na investice pouze 5 milionů korun. Tento
stav trvá dodnes, skutečně vynaložené prostředky na výstavby kanalizace, vodovodů a především
plynovodů včetně plynofikací školních budov a domovních kotelen činí ke konci září 30 milionů,
veškeré dotace z magistrátu pro letošní rok jsou vyčerpány a úvěrový rámec 10 milionů z České
spořitelny jakbysmet. A teď, ne babo, ale zastupitelstvo raď! Nelze však vše svalovat na to, že nám
někdo na začátku roku nepřál a nepřeje ani nyní. Musíme hledat chyby také v tom, že se nám až
dosud nepodařilo prodat to z obecního majetku, co bylo uznáno jako vhodné k prodeji a také podle
platných zákonů k prodeji připraveno. Současný pokles zájmu o nemovitosti, ale především potíže s

katastrálním úřadem nám v dokončení prodeje zatím brání. Proto se nedaří plnit ani
rozpočtované příjmy. Stále však zůstávám optimistou a proto k žádnému zastavení rozestavěných
investičních akcí nedojde.

Z dalších důležitých bodů říjnového zasedání je třeba se zmínit o projednání otázek bezpečnosti
v Horních Počernicích. Pokud jde o potřebné změny zákonů v oblasti bezpečnosti, ty lze očekávat až
v dalších měsících. Proto budeme nuceni konstatovat, že úloha a skutečná činnost místního oddělení
České policie v Horních Počernicích až na výjimečnou spolupráci při provádění kontrol průjezdů
nákladních vozidel se prakticky vůbec nezměnila. Bohužel ani Městská policie hl. m. Prahy k
nám zatím více než sporadicky cestu nenachází, o zřízení služebny a vlastního hornopočernického
oddělení ani nemluvě. A tak u nás stále působí soukromá bezpečnostní agentura. Bohužel však se v

poslední době velmi množí stížnosti na její vystupování i aktivitu. Nechci tvrdit, že to může
být v souvislosti se současnou všeobecnou kritikou na činnost bezpečnostních agentur, ale
zastupitelstvu Horních Počernic by při rozhodování o dalším působení této agentury v obci pomohlo
více konkrétních poznatků než všeobecná kritika a nekonkrétní pochybnosti. Nikoliv
nepodstatnou souvislostí při tomto rozhodování bude i finanční stránka věci, protože, jak již bylo
řečeno, obecní pokladna je prázdná.

Třetím hlavním bodem programu bude předběžná informace o výsledku ankety pro občany naší
městské části k budoucímu uspořádání hlavního města Prahy a tím i postavení Horních

Počernic. K této otázce zatím nemohu říci předběžného vůbec nic. Budu jenom rád, když své
názory a stanoviska nám sdělí co nejvíce osob. V dalším programu jednání pak bude určitě
projednáván návrh na založení společného podniku pro likvidaci domovního a později i
průmyslového odpadu, který na našem území zahájí činnost od 1. prosince.

Lze očekávat i další projednávané otázky, návrhy nebo interpelace, především asi z oblasti
investiční výstavby, městské dopravy nebo privatizace bytového fondu Horních Počernic. Zásadní
stanovisko by mělo obecní zastupitelstvo Horních Počernic přijmout k otázce současného stavu
výstavby trasy IV.B. pražského metra, která je jak známo v současné chvíli zastavena. Myslím, že
bychom měli konkrétním, rozumným, komplexním a jasným způsobem dát najevo svůj názor o
všeobecné užitečnosti stavbu METRA IV. B. v původní trase dokončit a pokusit se tak
pochybovače, kteří osud této trasy vidí jen z jedné strany nebo jednoho názoru, přesvědčit.



To, co asi žádný zákon ani zastupitelstvo nevyřeší, je bohužel setrvávající stav lidské
ubohosti, jejíž těžko napravitelné výplody musíme kolem sebe denně sledovat. Prakticky denně
zjišťujeme nové černé skládky na našem velmi rozlehlém katastru, nikdo si neváží toho, že se nám
podaří za velké peníze čas od času nějakou skládku zlikvidovat. Přitom areál místního hospodářství
skýtá po šest dnů v týdnu možnost se za mírný poplatek, ale s čistým svědomím, zbavit
jakéhokoliv množství nepotřebného odpadu. A když už jsme u té lidské ubohosti, pak snad i tu
nejvyšší hranici překročí ten, kdo na frekventované ulici zapálí vývěsní skřínku , zcela ji zničí a
postaví tak další smutný pomníček. Vůbec přitom nezáleží, čí propagační skřínka to byla a jaký
obsah skýtala. Takhle si prostě demokracii nepředstavuji a pokud jsem někdy na stránkách tohoto
zpravodaje nabádal k jisté kulturnosti a smysluplnosti obsahu těchto skříněk, pak mě ani ve snu
nenapadlo, že by snad někdo mohl na má slova navázat tímto vandalským činem.

Ivan Liška, starosta

V o d á r n y , v o d á r n y !
I když už většina z nás asi zapomněla na nepříjemnosti a potíže spojené s odstávkou vody v

červenci letošního roku, způsobenou plánovanými opravami ve vodojemu v Horních
Počernicích, dostalo se nám nyní vysvětlení od ředitele Pražských vodáren ing. Kiliána. Jak známo,
tehdy voda ve skutečnosti netekla plné tři dny, tato doba překročila původně ohlášený rozsah a
náhradní zásobení pitnou vodou bylo nedostatečné.

Pod tíhou kritiky a nespokojenosti občanů naší městské části mě rada pověřila, abych upozornil
ředitele Pražských vodáren na vážné nedostatky při provádění opravy a vyžádal si řádné
vysvětlení. Na můj dopis ze dne 6. srpna t.r., jehož kopií jsem rovněž informoval příslušného
náměstka primátora, odpovědného za chod pražských podniků, přišla odpověď podnikového ředitele
ing. Kiliána, z níž uvádím to nejpodstatnější.

V prvé řadě ředitel Pražských vodáren konstatoval po prověření všech okolností, že naše
výtky ke způsobu zajištění opravy byly z velké části oprávněné. Jak nevhodně zvolený termín opravy,
kdy dovolené a nemocnost omezily výkon opravářů, tak špatná koordinace, vedly k nedodržení

časového harmonogramu. Připočteme-li ještě obecně známý neuspokojivý technický stav pražské
vodárenské sítě, kdy některé úseky vodovodních řadů vůbec k provedení oprav nejdou odstavit,
pak je zdržení vysvětlitelné. Pan ředitel chápe rozhořčení našich občanů a připojuje se k
omluvě techniků v místním rozhlase. Závěrem dodává, že z neplnění povinností svých
pracovníků vyvodil finanční postihy a ujišťuje nás, že realizace dalších akcí bude bez vytýkaných
nedostatků.

Tak se budeme těšit.
Ivan Liška, starosta

Co poskytuje místní matrika
Přehled úředních výkonů, které si mohou občané vyřídit na matrice Místního úřadu

- ověřování podpisů
- ověřování opisů a fotokopií
- zápisy do občanských průkazů
- změna stavu ženatý - vdaná

rozvedený - rozvedená
vdovec - vdova

- narození dítěte
- rodná matrika



- opisy matričních dokladů (rodných listů) osob, které se narodily po 1.1.1050 přímo v Horních
Počernicích

- uznání otcovství k nenarozenému dítěti
- uznání otcovství k narozenému dítěti
- sňatková matrika
- uzavření manželství (bližší informace podá snoubencům přímo matrikářka)
- opisy oddacích listů osob, které uzavřely manželství přímo v Horních Počernicích po 1.1.1950
- úmrtní matrika
- úmrtní list a žádost o pohřebné při úmrtích, která nastala přímo na území Horních Počernic
- opisy úmrtních listů osob, které zemřely po 1.1.1950 přímo na území Horních Počernic
Matriční doklady občanů, kteří se narodili, uzavřeli manželství nebo zemřeli na území hl.m. Prahy do
31.12.1949 včetně, možno vyřídit u Obvodního úřadu, matrika, Vodičkova 18, Praha 1.
Zvláštní matrika Brno
- vyřízení žádostí o zápis do Zvláštní matriky v Brně u občanů České republiky, kteří se narodili,

zemřeli nebo uzavřeli manželství mimo území naší republiky
- zápis státního občanství České republiky do občanských průkazů
Doklady potřebné k provedení zápisu:
1) Osoby narozené do 31.12. 1953 - předkládají pouze platný občanský průkaz
2) Osoby narozené po 31.12.1953 - předkládají platný občanský průkaz

- rodný list
3) Osoby, jejichž oba nebo jeden z rodičů se narodili po 31.12.1953 předkládají.

- platný občanský průkaz
- rodný list
- oddací list rodičů, popř. jejich rodné listy

4) Osoby narozené do 31.12.1953 v c i z i n ě předkládají:
- platný občanský průkaz
- potvrzení o svém trvalém pobytu k 1.1.1969

(vydává ohlašovna Policie ČR, popř. Místní úřad)
5) Osoby narozené po 31.12.1953 v České republice, jejichž jeden z rodičů se narodil v cizině a
druhý na území Slovenské republiky předkládají:

- platný občanský průkaz
- rodný list
- oddací list rodičů, popř. jejich rodné listy
- potvrzení o trvalém pobytu ohlašovny k 1.1.1969 toho rodiče, který
se narodil v cizině za předpokladu, že byl čs. občanem

Místní poplatek z reklamních zařízení v praxi
Místní poplatek z reklamních zařízení je vybírán na základě zákona ČNR č. 565/90 Sb. o místních

poplatcích a vyhlášky 12/91 hl.m. Prahy o místním poplatku z reklamních zařízení. Rada městské části
Horní Počernice vydala dne 19.6. 1991 na základě uvedených právních norem Oznámení, ve kterém o
tomto místním poplatku informovala poplatníky.

Dovolte mi stručnou rekapitulaci některých ustanovení vyhlášky 12/91 hlavního města Prahy:-
místní poplatek z reklamních zařízení se vybírá za písemná, obrazová, světelná a zvuková oznámení
umístěná či provozovaná na veřejných prostranstvích, ve veřejně přístupných místnostech atp. Veřejně
přístupné místnosti jsou např. prostory nádražních budov, restaurační místnosti, obchody, prostory
kulturních a sportovních zařízení



- poplatku nepodléhá písemná a obrazová označení vlastního podniku či provozovny, umístěná na
objektech, ve kterých fyzická či právnická osoba provozuje svou označovanou činnost, a umístění a
provozování vlastních reklamních zařízení uvnitř těchto objektů. Dále poplatku nepodléhají např.
reklamní zařízení sledující charitativní, ekologické a jiné humanitární cíle. Dle výkladu Magistrátního
úřadu hl.m. Prahy se dále poplatek nevybírá za vývěsní tabule, mají-li charakter informativní (pouze s
adresou organizace nebo podnikatele) nebo pouze směrové ukazatele (bez propagace výrobků).
- sazba poplatku z reklamních zařízení činí 5% ceny za provádění reklamy. Cenou za provádění
reklamy se rozumí cena účtovaná zákazníkovi nebo zaplacená majiteli objektu, na němž je reklama
umístěna, za vlastní provádění reklamy. Je-li reklama prováděna bez úplaty nebo nelze- li její cenu
zjistit, je základem pro stanovení poplatku částka 250 Kč za 1 m2 plochy reklamy měsíčně. Podle
tohoto ustanovení se tedy např. za reklamu s plochou 1 m2 za rok vybere 150 Kč poplatku (250 Kč x 12
měsíců = 3.000 Kč, poplatek z toho 5%, tj. 150 Kč).
- poplatník je povinen oznámit správci poplatku, v našem případě MÚ Horní Počernice, provádění
reklamy před jejím zahájením.

Na závěr bych ráda připomněla, že umístění reklamního zařízení podléhá stavebnímu řízení -
rozhodnutí o povolení reklamního zařízení vydává Stavební úřad v Horních Počernicích. Zde obdrží
poplatník rovněž formulář přiznání k poplatku z reklamního zařízení. Formulář je k dispozici rovněž ve
finančně-plánovacím odboru Místního úřadu, I. patro, č.dv. 12, kam se vyplněný formulář také
předkládá. Bližší informace o poplatku podává finančně-plánovací odbor MÚ.

Ing. Dagmar Frantíková
ved. finančně-plán.odboru

Břízy v Horních Počernicích
Ti pozornější z nás si zajisté povšimli, že není něco v pořádku s některými stromy v naší obci.

Konkrétně se jedná o břízy, které v posledním období vadnou a usychají. Za této situace OOŽP při
MÚ v Horních Počernicích přizval odborníka z oboru dendrologie pana Doc. Ing. Antonína Příhodu,
aby se k tomu problému vyjádřil. Z odborného posudku o zdravotním stavu bříz, který jsme v
nedávné době obdrželi vyplývá, že břízy jsou napadeny kůrovcovitým broukem bělokazem březovým
a dalším škodlivým hmyzem. Jako příčinu hynutí lze předpokládat sukcesi škodlivých činitelů:
vážné oslabení suchem, následné napadení hmyzem bělokazem březovým, pilořitkou a drtníkem
ovocným, z nichž poslední přenesl do živých stromů i plíseň skořicovníkovou, která způsobuje
zhoubná houbovitá onemocnění tzv.tracheomykózy dřevin.

Léčení takto již napadených dřevin nepřichází v úvahu, neboť by bylo velmi nákladné s
malou nadějí na úspěch a stálým rizikem, že i léčený strom se zřítí.

Protože nejde o zvlášť cenné a esteticky hodnotné stromy, u kterých tracheomykózu zcela
znehodnocuje jejich estetický účinek, je lépe stromy postižené touto chorobou odstranit.

Návrh opatření proti hynutí bříz a k obnově zelené doporučuje pan doc .Příhoda co
nejdříve napadené břízy pokácet, aby nebyly ohroženy ostatní zdravé stromy.

Je třeba sledovat, zda v okolí (v okruhu 3 km) nejsou na skládkách či v koutech soukromých
zahrad suché větve po prořezávkách ovocných i jiných listnatých stromů, kde by se mohl množit
hmyz přenášející tracheomykózy a zároveň upozornit obyvatelstvo v jeho vlastním zájmu na
uvedené nebezpečí.

Trvale sledovat zdravotní stav dřevin tj. při prosychání okamžitě asanačně zasahovat buď
vydatnou zálivkou roztokem boraxu v dávce asi 10 gramů na 10 litrů vody tak, aby přišla dávka 10
litrů roztoku asi na 3 m2 půdy nebo přihnojováním zvyšovat odolnost dřevin vůči nákazám (např.
hnojivem Cererit v dávce 50 gramů na 1 m2 a Boraxem v dávce 3 gramy (=1 kávová lžička) na 1 m2 po



celé ploše pod stromem asi do trojnásobné vzdálenosti obvodu koruny od kmene na jaře a na podzim
- u boraxu nepřekračovat doporučenou dávku.

Dalším opatřením je nahradit břízy odolnějšími dřevinami, např. habrem obecným, babykou,
na hlubších půdách lískou tureckou apod. podle místních podmínek.

V neposlední řadě se vyvarovat vážnému poškozování dřevin solením chodníků nebo
vozovek v zimním období a používáním herbicidů v jejich okolí.

V průběhu podzimních měsíců toho roku pracovníci místního hospodářství při MÚ v
Horních Počernicích provedou pokácení označených stromů na obecních pozemcích.

Zároveň vyzýváme místní občany, kteří budou mít podezření, že se na jejich pozemku
nachází takto napadené stromy, aby si urychleně podali žádost o jejich pokácení.

Dřevo i klest z napadených stromů je nutné spálit do června, než dojde k rojení hmyzu
přezimujícího v napadených stromech.

Toto se týká i běžného prořezávání ovocných stromů od suchých větví. Je třeba si uvědomit,
že v tomto případě nejde pouze o estetický vzhled pěstovaných stromů.
Pevně doufáme, že tato situace bude pochopena i strany našich spoluobčanů a přáli bychom si.
aby nám při jejím řešení a obnově zeleně v Horních Počernicích byli nápomocni.

Ing.Svojanovská Magda, OOŽP

Historie našich obcí v záznamech "Berní ruly" kraje Kouřimského
Mezi šestnácti kraji, na které se rozdělovaly Čechy až do roku 1848, zaujímalo Kouřimsko místo

velmi důležité jak z ohledu historického, tak i díky své zeměpisné poloze.
Jako samostatný správní obvod se připomíná již ve 12. století. I když až do vlády Václava IV. není

možné vytvořiti si zcela přesný obraz o rozsahu a počtu českých krajů, Kouřimsko je mezi nimi
jmenováno vždy, ať jde o rozdělení správní či o věci berniční (vybírání daní). Na počátku 15.století je
možné určiti již alespoň přibližně hranice území, které se tehdy ke Kouřimsku počítalo. Jeho západní
hranici tvořila spojnice obcí Nespeky - Pyšely -Mukařov - Jirny - Sedlčánky. Ale ještě během tohoto
století vzrostlo Kouřimsko na jihu i na západě. Na západě připadlo k němu z Pražského kraje vše, co
leželo na východ od Vltavy, tj. přibližně čtyřúhelník, v jehož rozích leží Kralupy nad Vltavou,
Sedlčánky na Labi, Poříčí a Davle na Sázavě.

Protože dnešní Velká Praha vznikla až po obnově naší národní samostatnosti, zasahoval kraj
Kouřimský přímo až na její území.

Rula zachycuje období osudného čtyřicetiletí, tj. let 1615 - 1654. Napsána byla počátkem roku
1655. Při konečné úpravě berní ruly Kouřimského kraje nebyla panství srovnána ani místně ani podle
velikosti, ba ani podle abecedy, ale byla zařazena do pěti skupin podle stavovské příslušnosti majitele
dominia (panství). Berní rula vznikla brzy po ukončení třicetileté války, která tak dlouho a tak krutě
hubila naši vlast. To prokazuje nejen počet rozbořených a pustých stavení, ale i podíl osévané půdy z
celkové výměry.

Vedle údajů o velikosti grutů a jejich obdělávání přináší rula také údaje o počtech jednotlivých
druhů hospodářských zvířat.
Stav v našich obcích byl následující:
Statek Chvaly pánův Páterův Jesovitův v Starém městě Pražském
l.Ves Chvaly

Scdláci rolí, osévá chová

' na zimu na jaře potahů krav jalovic ovcí sviní

Pavel Paleček 150 30 30 4 4 2 -

Jan Pičat 50 12 7 2 2 2

Mates Hauser 52 20 4 2 2 1 -

Matěj Zbudil 53 14 10 2 2 2 -



2. Ves Kartous (Čertousy, osada sloučená s obcí Horní Počernice)

Stavení rozbořený a pustý (chalupinický)

Chalabaský 18

Vopatovice ouředlníkův svatého Michala Archanjela
1. Ves Sej pravice (Svépravice)

Statek Michle pánův doctorův koleje Karolínské
8. Ves Hořejší Počernice (Horní Počernice)

Chalupníci rolí, osévá chová

strychů na zimu na jaře potahu krav jalovic ovci svini

Bartoloměj Saur 36 8 7 2 2 1

Jan Kalous 15 4 4 - 2 -

Jiřík Hromada 36 10 8 2 2 2

Stavení rozbořený a pustý (sedlský)

Zajíkovský 150

Pavelkovský 150

SEdláci rolí, osévá chová
strychů

na zimu na jaře potahu krav jalovic ovci svini

Adam Divůček 180 40 35 6 9 - 19 1

Matěj Procházka 108 40 15 4 3 2

Jiřík Čížek 108 40 30 6 17 6 200

Jan Konár 108 24 15 2 4 2

Sedláci rolí, osúvá chová
strychů

na zimu na jaře potahu krav jalovic ovci svini

Ondřej Novotnej 72 24 20 4 3 1 2 4

Václav Procházka 72 24 20 4 2 2 12

Ondřej Velich 100 28 20 4 4 2 - 3

Pavel Nedbal 100 28 20 3 5 - - 3

Adam Vykydlo 72 10 8 2 2 - - 2

Petr Kozeluský 75 15 10 2 1 1

Adam Vaněčka 100 15 10 2 2

Václav Vašinský 72 24 22 3 2

Chalupníci

Jan Batlička 36 12 10 2 3 1 - 1

Havel Staněk 24 8 8 2 1 1 - 3

Havel Buchta 36 12 11 2 2 - - 2

Stavení rrozbořený a pustý (sedlský)

Novákovský 100

Zikmundovský 100



10. Ves Čertovsy (Čertousy, sloučeny s Horními Počernicemi)

Poznámka: role - strych (korec) = 2877 m2 = 0,287732 ha

Za možnost nahlédnout do hospodářských poměrů v našich obcích podle podkladů zpracovaných za
účelem stanovení výběru daní patří poděkování našemu spoluobčanu panu Ing. Františku Špilerovi,
který iniciativně zapůjčil odbornou publikaci a další mapový historický materiál pro doplnění
archivních dokumentů obce.

Je možné, že i další spoluobčané vlastní podobné dokumenty, které by mohly dokreslit údaje již v
kronikách zachycené. Využívám proto této příležitosti a obracím se s prosbou k našim občanům o
zapůjčení takovýchto dokumentů.

Ing. Hubert Antes, kronikář

Říjen v historii
7.10.1889 byla provedena volba obecních starších ve Chvalech. Zvoleni byli páni: Fr.Jamda,
V.Šplechner, Fr.Kupr, V.Stárek, Fr.Jetel, Jos.Váňa (farář), Ant.Doležal, J.Majer, V.Vodička
17.10.1889 byla provedena následná volba starosty, při níž zvoleni: pan Fr.Janda za starostu, pan
V.Šplechner za 1. radního, pan Fr.Kupr za 2. radního. Členy místní školní rady jsou: Fr.Janda předseda,
Fr.Kupr školní dohlížitel, V.Vodička, V.Stárek, J.Váňa, Ant.Němeček ze Svépravic a Fr.Černý
17.10.1891 odebral se zdejší pan farář Josef Váňa na odpočinek do města Žebráka a na jeho místo
ustanoven administrátorem pan Václav Liška, kaplan v Podole
1.10.1892 dán byl ku své žádosti dosavadní řídící učitel chvalské školy pan František Černý na trvalý

odpočinek
6.10.1893 místní školní rada v Horních Počernicích po komisích c.k. okresní školní rady rozhodla po

bedlivém uvážení vystavěti novou školní budovu na pozemku č.p. 58 ve výměře 3000 čtverečných
sáhů, zakoupeného za 2.800 zlatých od pana J.Uzla
27.10.1895 počátkem měsíce října dokončena stavba nové budovy školní v Horních Počernicích. Dle
usnesení místní školní rady vysvěcena školní ta budova slavnostně dne 27. října 1895. Nová školní
budova č.p. 113 odevzdána účelu svému kolaudační komisí, kteráž odbývána dne 31. října 1895.
Počátek vyučování v nové školní budově zahájen u přání místní školní rady dne 2. ledna 1896 službami
Božími v chrámu Páně ve Chvalech. Dítky potom rozloučivše se se starou školou, odebrali se v
průvodu učitelů do nové budovy
10.10.1902 objevena ve Svatováclavské záložně v Praze obrovská defraudace (3,700.000,- korun). I
mnozí zdejší občané jsou tím postiženi, buď jako dlužníci, nebo vkladatelé záložny té
říjen 1903papírnický závod Al.Hynka v Praze daroval škole chvalské množství psacích a kreslících
potřeb. Taktéž ředitelství Knihoskladu v Praze zaslalo škole zdejší 29 učebnic pro chudé žáky.
26.10.1906 místní školní rada ve Chvalech dala zřídit nový laťový plot u zahrádky školní
2.10.1907 vypukla u školní mládeže epidemie planých neštovic. Správa chvalské školy učinila o tom

ihned oznámení obecním úřadům přiškolených obcí a obvodní lékař spolu s okresním lékařem po
návštěvě školy dne 5. října učinili potřebná opatření

Chalupníci rolí, osévá chová
strychů

na zunu na jaře potahu krav jalovic ovci svini

Matěj Kopřiva 18 7 5 - 3 2 - 1

Jan Doktorů 24 10 6 - 3 2 - 2

Stavení rozbořený a pustý (sedlský)

Hozákovský 180



říjen 1908 ke konci měsíce října byly ve zněmčených městech v severních Čechách české menšiny
krutě pronásledovány. Sněm český obstrukcí Němců odročen. V Praze následkem provokace
německých studentů vyvolány bouře, načež dne 2. prosince prohlášeno nad hlavním městem stanné
právo
1.10.1916 bylo provedeno zvýšení poštovních poplatků z 10 hal. na 15 hal. za psaní, z 5 hal. na 8 hal.

za lístek, telegramy ze 6 hal. na 8 hal. za slovo
3.10.1917 jsme četli u nás první rakouské zprávy o činnosti Masarykově v Kyjevě, kde organizoval

zajaté Čechy k odboji
8.10.1917 nařízena rekvizice cínového vedení a cínových násosek u lahví na sodovku. Hostinským

nastala krušná práce schovávati cínové pivní trubky
9.10.1917 protože brambory se prodávaly za 100 korun za 1 q, byly na denním pořádku krádeže

bramborů na polích a musely se tyto hlídat se zbraní v ruce. Lidstvo bylo obdařeno lístky na brambory.
Každý, kdo chtěl tyto lístky dostati, musel podepsati, že nemá v domácnosti více než 10 kg bramborů

5.10.1918 Ústřední mocnosti žádají prezidenta Wilsona o zprostředkování okamžitého příměří a
jednání o mír

9.10.1918 v odpovědi prezidenta Wilsona Němcům bylo jako předpoklad jednání žádáno především
vyklizení obsazených území
23.10.1918 prohlášení svobodné, nezávislé a sjednocené Jugoslávie
28.10.1918 Rakousko-Uhersko nabízí separátní mír na podkladě uznání práv Čechoslováků a
Jihoslovanů
28.10.1918 "Národní výbor" ujímá se vlády v Československém státě tímto provoláním:
"Lide československý! Tvůj odvěký sen stal se skutkem. Stát československý vstoupil dnešního dne v
řadu samostatných kulturních států světa. Národní výbor, nadaný důvěrou veškerého lidu
československého, přijal jako jediný oprávněný a odpovědný činitel do svých rukou správu Tvého státu.
Lide československý, vše, co podnikáš, podnikáš od tohoto okamžiku jako nový, svobodný člen velké
rodiny samostatných, svobodných států a národů.
Novými činy v těchto chvílích zahajují se nové a bohdá slavné dějiny Tvoje. Nezklam očekávání celého
kulturního světa, který se žehnáním na rtech vzpomíná Tvých slavných dějin, jež vyvrcholily v
nesmrtelné výkony československých legií na západním bojišti a na Sibiři. Celý svět sleduje Tvoje
kroky do nového života, Tvůj vstup do země zaslíbené. Zachovej si štít čistý, jako jej zachovalo Tvé
národní vojsko - československé legie. Nezapomínej národní kázně! Buď si stále vědom, že jsi občanem
nového státu nejen se všemi právy, nýbrž i povinnostmi.
Na počátku velikého díla ukládá Ti Národní výbor, ode dneška Tvá vláda, aby Tvé chování a Tvá
radost byly důstojný veliké chvíle nynější. Naši osvoboditelé Masaryk a Wilson nesmějí býti zklamáni
ve svém přesvědčení, že dobyli svobodu lidu, který dovede sám sobě vládnouti. Ani jediným rušivým
činem nesmějí býti zkaleny nynější veliké okamžiky, ani jediný z Vás nesmí se dopustit ničeho, co by
mohlo vrhnouti stín na čisté jméno národa! Každý z Vás musí bezvýhradně šetřiti všeho, co jinému je
svato. Svobody osobní i majetku soukromého nesmí býti dotčeno. Podrobte se bezvýhradně rozkazu
Národního výboru.
20.10.1923 byla úředně přejata přistavěná čtyřtřídní obecná škola ve Chvalech
30.10.1925 zvonil kostelník hodinku živému panu Daňkovi z č.p. 22. Výměnkář tento však zemřel až za
14 dní v nemocnici

6.10.1927 obdržel řídící učitel hornopočernické školy vkladní knížku č. 9411 Okresní záložny
hospodářské v Karlině, sběrny a platebny v Horních Počernicích pro fond žactva na 1.000 Kč, jako dar
choti statkáře paní Marie Horáčkové s přáním, aby základní vklad zůstal nezměněn a úroky byly
vybírány každoročně ve prospěch vánoční nadílky potřebnému a hodnému žáku nebo žákyni ze statku
č.p. 9, a kdyby takového dítěte nebylo, aby jinému dítku dáno bylo
16.10.1927 konaly se asi v 60% obcí republiky obecní volby. Ve Svépravicích na místo dlouholetého
starosty rolníka pana B. France, zvolen starostou rolník pan Čelikovský



TRISKI Horní Počernice v roce 1993
Začátek sezóny byl pro nás klasický, lyžařské

zájezdy. Letos, i když s posunem z důvodů
sněhových podmínek, jsme byli skoro spokojeni.
Absolventi kursů se zdokonalili ve svém lyžařském
umění, nedošlo k žádným zraněním, autobusy
jezdily včas, náklady se rovnaly příjmům, jako
ostatně každý rok. Družstvo dorostenců a vybraných
žáků se na běžkách připravovalo na nadcházející
sezónu. Všichni členové oddílu chodili dvakrát
týdně do tělocvičny a vybraní členové "závodních
družstev" třikrát týdně plavali v bazénu na
Třebešíně. K tomu nebylo výjimkou naběhat
měsíčně nějakou tu desítku kilometrů v lese u
koupaliště. Ani cyklistické válce ve sklepě nebo
obýváku (ty v obýváku zvláště k velké radosti
maminek) nezahálely. Tak vypadala zimní příprava,
jistě to nebyla žádná procházka, jak by vám
potvrdili ti, kteří ji pod vedením trenéra Dr. Šamana
absolvovali.

Důvod byl jediný - uspět v sezóně 1993,
neztratit se mezi závodníky oddílů, které mají
daleko lepší podmínky, dostatek sponzorů, kteří
přispívají na bazén, poskytují vybavení, oblečení,
atd. (naši závodníci jsou nuceni si na plavecký
trénink připlácet, platí nejvyšší oddílové příspěvky,
cestovné na závody si hradí sami, taktéž startovné,

mít slušné kolo je značný zásah do rodinného rozpočtu). A jak kdo šidil nebo nešidil přípravu se
ukázalo velmi jasně při závodech.

Hlavní důraz jsme kladli na exkluzivní seriál závodů pořádaných Českým svazem triatlonu, závody
českého poháru. Triatlon jako sportovní odvětví se stává stále populárnější, s větším počtem těch, kteří
se tomuto sportu věnují, tak i počtem diváků na tratích a v neposlední řadě začala i Česká televize
pravidelně zařazovat sestřihy, právě z těchto pohárových závodů, ve svém pravidelném nedělním
sportovním bloku.

Pohárové závody se uskutečnily tři v triatlonu (plavání, cyklistika, běh) a čtyři v duatlonu (běh,
cyklistika, běh). Užili jsme si při nich i dost cestování, Jihlava, Poděbrady, Otrokovice, Šumperk,
Mnichovo Hradiště, Lázně Bělohrad a konečně naposledy i Praha. Cíl, být pořádně vidět při
pohárových závodech, se podařilo splnit. Již tradičně vítězila Jitka Frouzová, i když ne tak jako v
minulých sezónách pořád, objevily se nové soupeřky. Vyhrála dva pohárové závody v duatlonu a
jednou byla druhá a stala se vítězkou českého poháru v duatlonu, v triatlonu jednou vyhrála a jednou
byla druhá, což se nepovedlo žádné soupeřce, a také vyhrála český pohár. Marek Čečetka se rychle
rozkoukal a v duatlonu jednou vyhrál a jednou byl druhý a v poháru celkově skončil druhý. V plavání
se neustále zlepšuje, takže výrazné úspěchy na sebe jistě nenechají dlouho čekat. Tyto dva nejlepší
velmi dobře doplňovali Aleš Holub, Tomáš Slavětínský, Petr Zelenka, Václav Jann a děvčata Hanka
Bílá a Helena Kroupová. Výsledkem byl největší úspěch roku 1993, mistrovský titul v družstvech
dorostu v triatlonu (družstvo ve složení Jann, Slavětínský, Zelenka). Družstvo děvčat ve složení
Frouzová, Bílá obsadilo ve stejné soutěži druhé místo. V mistrovství republiky družstev v duatlonu pak
byli chlapci (Čečetka, Jann, Slavětínský) druzí a děvčata, Frouzová, Kroupová, třetí. Individuální titul
mistr republiky jsme letos nezískali, ale příští rok ?!



Velikou smůlu měl Michal Čečetka, který těsně před mistrovstvím republiky byl zraněn
nepozorných automobilistou a dosud doléčuje následky zranění.

Zatím jsme se zabývali těmi nejstaršími. Ale i naši žáci si v premiéře českého poháru žactva
nevedli špatně. Martin Prause vyhrál soutěž mladších žáků, Martin Ciboch byl třetí. Hynek Ciboch byl
druhý ve starších žácích a získal první výkonnostní třídu. I nejmladší členové našeho oddílu, svěřenci
Jany Keilové, o sobě nechávají slyšet. Musím vyzdvihout hlavně Danu Rutnerovou a Aničku Filipovou,
ty již vědí, jak chutná stát na stupních vítězů.

Letošní sezónu hodnotíme z hlediska sportovních úspěchů jako velmi dobrou. Trochu obavy
jsou z možnosti odchodu našich nejlepších závodníků do oddílů s lepšími podmínkami. Byla by to pro
Sokol i pro Horní Počernice škoda.

Nyní již chystáme další ročník lyžařských kursů. Podmínky budou známy v měsíci listopadu a
rádi uvítáme všechny zájemce. Tréninky našeho oddílu probíhají v hale TJ Sokol v pondělí od 18.30
hod a ve čtvrtek od 17.30 hod.

Ing. M. Frouz

Terrex
1. Jaká je nová sestava vedení Terrexu?
Název klubu je 1. FC Terrex, kde v jeho čele stojí prezident klubu Ing. Martin Michal, gen. ředitel
klubu je p. Jindřich Dvořák, tech. ředitel p. Josef Vejvoda a tajemníkem klubu p. dr. Ladislav Kováč.
2. Kdo zůstal ze starého představenstva?
Nikdo, klub řídí výše uvedení funkcionáři.
3. Říká se, že staré vedení nechalo nějaké dluhy. Co je na tom pravdy?
Na tuto otázku Vám odpovíme dodatečně. Dne 28.9.1993 bude vedené jednání s výborem Xaverova,
kde se tato problematika bude řešit.
4. Dluh je i v bodovém zisku. Po dnešním VI. kole, které skončilo doma nerozhodně (2:2), jsou
čtyři body a třetí místo od konce tabulky jistě dluhem vůči hornopočernickým fanouškům!
Mužstvo je v přestavbě a nyní už probíhá konsolidace , věříme, že ztrátu 2 bodů do konce podzimu
doženeme.
5. Nový trenér sedí již pevně na lavičce Terrexu?
V profesionálním fotbale nemá žádný trenér pevné místo.
6. Jaký je poměr nových a starých hráčů, myslím tím počty a jaký je současný stav a s jakým se
počítá (prosím o jména, kdo odešel a s kým se počítá)?
Převládají mladí perspektivní hráči a mužstvo je dnes věkově ideálně skloubené. Na hostování odešli:

- Chalupa, Machara a Šimoníček do Č. Brodu (do 30.6.1994)
- Držmíšek do Benešova (30.6.1994)
- Matoušek - Chrudim (31.12.1993)
- Žežulka - Kralupy n.Vlt. (31.12.1993)
- Bejbl - Aritma Vokovice (31.12.1993)

Přestupy:
- Babka Pavel a Faic Roman oba Blašany
- Klíma Jan - Benešov

Nové posily:
Hostování - Krejčík Tomáš a Kostecký Petr - oba V. Žižkov
Petrák Radek - Sparta Praha
Kudláček Roman - Č.Brod
Mlejnek Miroslav - Bohemians

Přestupy:
Mejdr Pavel - SRN Kotzting
Musil Jan - Hradec Králové



Houštecký Zdeněk - Odolena Voda
Vašina Martin - Chomutov
Potáček Martin - Jablonec n.N.

7. Jak to vypadá s vybudováním dalšího hřiště?
Během dvou let plánujeme udělat novou travnatou hrací plochu nebo umělý trávník. V současné

době jsme investovali fin. prostředky (značné) na úpravu hrací plochy, oplocení hřiště, renovací
tribuny, pokojů pro hráče, nových rozvodů vody a pod.).
8. FC Terrex hraje II. fotbalovou ligu, ale o "B" mužstvu, dorostu a žácích jsem zatím nic
neslyšel. Jak je to s vlastní základnou, aby tak 1. FC Terrex byl hornopočernický klub?
l.FC Terrex je hornopočernický klub, nakolik fotbal hraje na jeho teritoriu a jsme rádi, že nám to tady
bylo umožněno. Do "B" mužstva pravidelně doplňujeme kádr o 4 - 5 hráče z l.FC Terrex, veškeré
informace publikujeme v buletinu Terrex, hradíme fin. prostředky, včetně cen a zisk z prodeje
necháváme ve prospěch Xaverova (zatím). V menší míře fin. prostředky dává i Klub přátel l.FC Terrex
a to jak pro "B" mužstvo, tak i mládež. Největší zásluhu na sponzorování mládeže, zejména ml. dor. má
fa BOBR se sídlem v Hloubětíně a to majitelé (Bobr, Král, Valo, všichni členové Klubu přátel l.FC
Terrex. Tato firma už více než rok sponzoruje st. žáky , v současné době ml. dorost, a to formou placení
soustředění, nákupu dresů, balónu apod. Vzhledem k tomu, že v současné době "staronový výbor"
neprojevuje větší aktivitu ve prospěch mládeže, firma BOBR pozastavila vlastní dotace. Celková částka
za uvedené období činila cca 50 000 Kčs. Do mládeže chtěli investovat daleko více, avšak za
současných podmínek, které jsou, resp. vládnou ve výboru Xaverova, nejsou ochotní v další spolupráci
pokračovat.
9. Co si přejete do této sezóny a co do budoucna?
Chceme, aby 1.FC Terrex co nejdříve zapadl v daném teritoriu do povědomí lidí a hlavně fanoušků,
předváděl atraktivní kopanou na dané poměry, přitáhl co největší počet fanoušků do areálu a hlavně
předváděl kvalitní kopanou. Do budoucna je cílem pokusit se probojovat do I.ligy.

Tajemník klubu l.FC Terrex
Poslední hraný zápas na cizím hřišti byl 26. 9.
1. FC TERREX - FK CHMEL Blšany
Zápas skončil nerozhodně 2 : 2 (2 : 0)
Góly dali: Saláč a Sláma, Krejčík 2x

Společenská kronika
Manželství uzavřeli:

Martin Košek, Lounky 140 a Monika Pinkavová, U jeslí 1933
František Šmídek, Česká Lípa 2351 a Iva Koubová, Lipí 1876
Karel Morstein, Praha-Kyje a Věra Štická, Lipí 1877
Pavel Kult, Praha-Kbely a Jitka Hekrdlová, Pavlišovská 2285
Filip Růžička, Praha-Modřany a Iveta Suchá, Chvalkovická 1848
Martin Ryšavý, Na pozorce 1508 a Lucie Drahotínská, Praha 10
Pavel Sabó, Praha 8 a Marcela Semrádová, Libošovická 2083
Josef Žáček, Běluňská 1940 a Stanislava Cidrychová, Chodovická 2279

Novomanželům přejeme na nové, společné cestě životem hodně štěstí, vzájemné úcty a porozumění.



Společenská kronika
V měsíci říjnu oslaví svá významná životní výročí

96 let
Růžena Kožíšková Na Pozorce 1502 20.10.1897
91 let
Alois Pína Kalvodova 1214 7.10.1902
89 let
Blažena Tocháčková Spojenců 1116 28.10.1904
88 let
Viktorie Končinská Náchodská 488 16.10.1905
Narcisa Listoňová Komárovská 1935 29.10.1905
87 let
Alžběta Havlíčková Běchorská 1733 16.10.1906
86 let
Františka Červená Náchodská 958 2.10.1907
Anna Hibená Jeřická 1238 21.10.1907
Jaroslav Pikal Chvalkovická 1720 22.10.1907
85 let
Emilie Jenčková Dobšická 1673 4.10.1908
Marie Havlová Běchorská 1790 9.10.1908
Anna Karochová Šplechnerova 896 19.10.1908
84 let
Hermína Zajíčková Sekeřická 1069 17.10.1909
Jaroslav Švejda Slatiňanská 944 19.10.1909
Marie Kocourková Kramolná 1753 20.10.1909
83 let
Josef Antoš Podůlší 1540 10.10.1910
Vlasta Sklenářová Studnická 2145 11.10.1910
Marie Zavadilová Komárovská 405 12.10.1910
Marie Barcalová Náchodská 707 20.10.1910
Karolína Richtrová Běchorská 1844 22.10.1910
Marie Zachovalová Sekeřická 1134 23.10.1910
Filomena Štefková Náchodská 695 24.10.1910
Marie Táboříková Běchorská 1767 25.10.1910
82 let
Jarmila Bohabojová U jeslí 1652 13.10.1911
Božena Vaněčková Božanovská 1638 28.10.1911
81 let
Anna Dontová Jívanská 635 25.10.1912
Josef Hyršl Chvalkovická 1174 26.10.1912
80 let
Marie Hávová Lhotská 2226 2.10.1913
Anna Řezáčová Běchorská 1767 15.10.1913
Karel Thur Náchodská 94 25.10.1913
75 let
Marie Voráčková Chvalkovická 1848 5.10.1918
Soňa Doutlíková Domkovská 1468 15.10.1918
Růžena Veselá Šanovská 1580 16.10.1918
Při příležitosti Vašich jubilejních narozenin přejeme Vám do dalších let pevné zdraví, štěstí a mnoho
spokojenosti ve Vašem osobním životě.



ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ
I to se může stát
Každý z nás ví, že školství penězi příliš neoplývá. Jsou lidé, kteří se snaží pomoci, jsou však lidé, kteří
škodí.
Jedním z těch, kteří se snaží pomoci, je počernická firma Potraviny - ATM (sídliště II), která nabídla
ZŠ Spojenců 1408 v Horních Počernicích sponzorství. Za příspěvek děkujeme.
Žije však mezi námi anonymní spoluobčan, který se nestyděl a přes prázdniny ukradl dětem z této školy
síť, která sloužila jako oplocení školního hřiště.
Pedagogický sbor tomuto člověku "přeje", aby mu síť dělala takovou radost, jakou dělala dětem, kterým
díky ní neutíkal míč ze hřiště.
Abych nekončila úplně pesimisticky,, chtěla bych poděkovat všem pracovníkům MÚ, kteří se zasloužili
o plynofikaci školy, firmě PROMPTUS, , která svou práci provedla perfektně.
Dále bych chtěla jménem všech pracovníků školy poděkovat panu Dvořákovi, zaměstnanci školy, který
byl po celé prázdniny spolehlivým spolupracovníkem všech řemeslníků.
Na závěr bych přála všem počernickým školám co nejvíce takových podnikatelů, jako je firma
ATM-Potraviny, a co nejméně takových podnikavců, jako je ten člověk, který u nás kradl.

Pedagogický sbor
ZŠ Spojenců 1408

INZERCE INZERCE INZERCE INZERCE
ŽALUZIE MENEX
Zástupce firmy MENEX nabízí občanům, soukromníkům a organizacím hliníkové žaluzie v provedení
pro meziokenní nebo vnitřní montáž

- možnost výběru ze široké škály 20 barev
-západní technologie
- dodací lhůta 2 týdny

Výhodné ceny, ve kterých je zahrnuto:
- poradenská služba
- zaměření rozměrů oken u zákazníka
- montáž v bytě zákazníka

Cena s montáží 1 ni2:
- mezi skelní 440,- Kč
- interiérové 530,- Kč

- vertikální 900,- Kč
Objednávky na adrese: Jan Blažek, U vysočanského pivovaru 17, 190 00 Praha 9

nebo na tel.: 864 07 74 - v dopoledních hodinách záznamník

DÁMSKE a PANSKÉ KADEŘNICTVÍ
k návštěvě

Vás zve: KOŠTELOVÁ Renata, Otovická 408
Provozní doba: Po, St, Pá: 9.00 - 12°°

Út, Čt: 10.00 - 18.°°



INZERCE INZERCE INZERCE INZERCE

/. P S p e k t r u m spol. s.r.o.
Plkovská 148
Praha 9 - Horní Počernice
tel./fax 685 54 26

Prodejna instalaterských potřeb

nabízí
Rozvod vody a topení v plastu

odpady PVC
vany

vodovodní baterie
boilery

střešní žlaby
sanitární keramika

ŽELEZÁŘSTVÍ
teplovodní kotle na plyn a TP

HLEDÁM DLOUHODOBÝ PRONÁJEM v Hor Počernicích 2 - 3 + 1
Bližší inf. na tel. 26 96 944 po 20.00 hod, 68 55 878 přes den

VYMĚNÍM BYT 2 + 1 větších rozměrů v centru Prahy za 3 - 4 + 1
v Hor. Počernicích. Inf. na tel. 26 96 944 po 20.00 hod, 68 55 878 přes den.

Místní úřad - Místní hospodářství nabízí k odprodeji 2 kusy kotle VSB IV z roku 1988 ve velmi dobrém
stavu.

Informace u vedoucího MH p.Píši tel. 685 50 03, 685 52 78.

INŽENÝR HLEDÁ PODNÁJEM. Inf. na tel.: v pracovní den od 7.00 - 15.00
685 55 68, 685 56 68.

VYMĚNÍM 2 BYTY (družstevní 1 + 1 I.kat. Hor.Počernice a státní 1 + 1 Il.kat., Praha 6 - Bubeneč
s telefonem) + doplatek
za MALÝ DOMEK v Hor.Počernicích. tel. Dr.Čadová - do zam. 517 599.



PROGRES SERVIS

velkoobchod průmyslovým zbožím
PŘIJME: -pracovnici do odbytu (práce na počítači, středoškol.vzděl.,

jednání se zákazníky)
- skladníka- řidiče (vyučen v oboru elektro nebo SŠ, ŘP sk. C)
- uklízečku
PRACOVIŠTĚ areál Xaverova, tel. 685 50 02

Městská část Horní Počernice nabízí k prodeji nebo podnikatelskému využití:
Nemovitost v centru městské části, zastavěná plocha cca 300 m2, zahrada cca 250 m2
Bližší informace k prodeji a využití objektu podá Místní úřad Horní Počernice, Jívanská 647, Praha 9
Horní Počernice - odbor rozvoje obce.

Hotelový dům K I S S Vojenské stavby a.s.
si Vás dovoluje pozvat do své kavárny otevřené 18.00 - 24.00.

Výborná kuchyně za přijatelné ceny. Minutky. Široký výběr nápojů.
Od 1 .října otevřená

HERNA S OBČERSTVENÍM (18.00 - 03.00 hod)
Těšíme se na Vaši návštěvu.

Hotel KISS, Tlustého 2258, Horní Počernice, Praha 9
Rezervace pokojů tel. 685 61 80, 685 61 85

V H.Počernicích v areálu GLOBAL MARKETU, Náchodská 2085, byla na začátku září otevřena
prodejna KOŽENÉ GALANTERIE. Prodejní doba je Po - Pá 10.00 - 18.00 hodin.

Gymnázium Univerzity Karlovy přijme uklízečky na HPP případně VPP.
Informace na tel. 860 515 pí. Nováková

Hledám byt III. nebo IV.kategorie o kuchyni a pokoji pro jednu osobu. Zn., za odměnu. Tel. 43 91 15.

PŘIJMEME TOPIČE - nejraději důchodce. Truhlářství Náchodská 760, tel. 685 64 71

SOUKROMÁ BEZPEČNOSTNÍ AGENTURA

nabízí tyto služby: ochrana osob a majetku, střežení objektů s použitím psů, převozy fin. hotovosti,
poradenskou službu. Informace na tel. 86 56 40-9 večer od 19.00 hod.

VYMĚNÍM GARSONIERU s velkou lodžií a malou kuchyňkou, Praha 9 - Prosek u OD SYP za
podobný nebo větší v Horních Počernicích. Možnost doplatku. Tel. 85 80 119.
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LINETA
Severočeská dřevařská společnost a.s.

Česká Lípa

tel. 0425/333 111
fax. 0425/323 92, 22165

OZNAMUJE
všem zákazníkům, firmám podnikům, stavebníkům, kutilům, že pro Vás
otevřela nový odbytový prodejní sklad v Praze - Horních Počernicích se
širokou sortimentní nabídkou:

- řezivo jehličnaté a listnaté
- velkoplošné materiály - překližky, laťovky, dřevotřísky
- Cemvin - obkladový a plášťový materiál
- okna, střešní okna
- palety
- plotovky
- palubky

Dále Vám nabízíme celou řadu dřevostaveb, od zahradních altánků
přes prodejní stánky až po rodinné domky a chaty

Uvedený sortiment včetně informačních materiálů, prospektů najdete
na našem odbytovém skladě:

L I N E T A a.s. odbytový sklad
Ve žlíbku l800
193 00 Praha 9 - Horní Počernice
(areál drůbežářského podniku Xaverov)
tel. 02/74 26 41-9, linka 404



Místní hospodářství MÚ Horní Počernice p ř i j m e :
muže na náhradní civilní službu na údržbu obce
údržbáře na drobnou údržbu pro Správu bytového fondu a Místní hospodářství. Podmínka

řidičský průkaz sk. B, C
tel. 685 52 78, 685 50 03

ČISTĚNÍ KOBERCŮ - ÚKLIDOVÉ PRÁCE. Kratěna Zd. tel. 85 80 119.

HLEDÁM PRONÁJEM GARSONIÉRY do 3.000,-Kč měsíčně.
Tel. 86 38 89 nebo do zam. 86 05 64.

Prodáme levně jablka dobré kvality, také hrušky máslovky a ořechy. Rovněž i pěkné zdravé králíky.
Vančurová, ul. Šanovská č. 1594, Horní Počernice, tel. 86 95 49.

Střední odborné učiliště stavební, Lipí 1911, 193 00 Praha 9
přijme od 1.1.1994 - 1 pracovníka do údržby, vyučeného v oboru elektro
Zájemci se mohou hlásit osobně nebo telefonicky na tč. 685 57 70, 685 59 83, linka 32, pí Ženatá

Střední odborné učiliště stavební
Lipí 1911, 193 00 Praha 9 - Horní Počernice
přijímá žáky z 8. a 9. tříd základních škol do l.roč. šk.r. 1994/95
do těchto 31etých učebních oborů:

- mechanik opravář silničních motorových vozidel
- elektromechanik rozvodných zařízení

- instalatér
- truhlář pro stavební výrobu
- zedník

DNE 19.10.1993 OD 13.00 hod TĚ ZVEME NA PROHLÍDKU TVÉHO BUDOUCÍHO
PRACOVIŠTĚ

Zájemci o některý z uvedených oborů se mohou informovat tel. na č. 685 57 70, 685 59 83, linka 32, pí.
Ženatá nebo osobně.
V případě, že se rozhodnete pro některý učební obor, odešlete na naši adresu vyplněnou předběžnou
přihlášku.

zde odstřihněte

P ř e d b ě ž n á

Jméno
Učební obor, o který máš zájem.
Bydliště
ZŠ
Datum

p ř i h l á š k a

Narozen...

PSČ
Třída
Podpis rodičů.



INZERCE INZERCE INZERCE INZERCE

1. S T O L N Í K A L K U L Á T O R Y S TISKEM
2. TRIUMPH-ADLER 1121 PD NOVA
3. 12 MÍSTNÝ DISPLAY, 3,2 zn/sec 1 kus 875,60 Kč
4. 1/2 ROKU ZÁRUKA
5. PŮVODNÍ CENA 1990,-Kč
6. NA POSLEDNÍCH 60 KUSŮ S L E V A
7 Od 10 kusů 813,-
CENY BEZ DPH

KOLLMUSS spol. s r.o.
Nádražní 7, Praha 5 - Smíchov
Tel/fax 54 22 06 tel/fax 472 99 0
DISTRIBUTOR VÝPOČETNÍ TECHNIKY fy COMMODORE

Rámování a paspartování.
Šanovská 3, Praha 9 - Horní Počernice

tel. 869 707

Kdo by měl zájem topit v rodinném domku v Khodlově ulici.
Kotel Viadrus U 22C - koks.
tel. 685 52 57 nebo večer 685 50 22



Kulturní středisko Osvětové besedy MÚ, Votuzská 322, tel. 86 36 26

ř í j e n 1993

DISKOTÉKY PRO -NÁCTILETÉ
pravidelně každý pátek od 17.30 do 21.30 hodin
hraje DJ VÍTEK

19 út Z pohádky do pohádky 9.00 a 10.30
(zadáno pro ZŠ a MŠ)

21 čt VEČER S JIŘÍM SOVÁKEM 19.30
Vtipné povídáni o zážitcích z filmování,
z Národního divadla, z dětství a také o stáří.
Klavírní doprovod Dr. Vojtěch Eckert
(předprodej vstupenek v knihkupectví na Náchodské ulici
a v KS Domeček)

DOMEČEK
10



Kino OKO
Program na měsíc říjen 1993

l.pá. Bez východiska USA Mládeži do 15 let nepř.
2.so. Zrada z lásky nebo láska
3.ne. k zločinu?

4.po. Duch USA Mládeži do 12 let nevh.
5.út.

8.pá. Oheň v oblacích USA Mládeži do 12 let navh.
9.so. Neuvěřitelný příběh podle
10.ne. skutečné události

11.po. Beethoven USA Mládeži přístupno
12.út. situační rodinná komedie

15.pá. Bronzová těla It. Mládeži do 15 let nepř.
16.so. erotická komedie
17.ne.

18.po. Colette NSR Mládeži do 15 let nepř.
19.út. milostné drama

22.pá. Hra na pláč VB Mládeži do 15 let nepř.
23.so. dobrodružné drama
24.ne.

25.po. Kdo zabil...? USA Mládeži do 15 let nepř.
26.út. erotický thriller

29.pá. Záhadné zmizení USA , Mládeži do 12 let nevh.
30.so. akční thriller
3 1.ne.

Změna programu vyhrazena
Hrajeme ve všední dny od 20 hodin, v neděli od 17,30 a od 20 hodin.
Předprodej vstupenek v úterý a pátek
Telefon: 685 60 50

Vydává OB a MÚ Horní Počernice, Votuzská 322, Praha 9 - Horní Počernice, tel. 86 36 26
Cena výtisku 3,- Kč


